
Protokół nr 2/2019

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się 
w  dniu  23  stycznia  2019  r.  w  sali  nr  8  budynku  Urzędu  Miasta  Tarnowa  przy  ul.
Goldhammera 3, w godzinach od 14.15 do 14.45.

W posiedzeniu wzięło udział 9 radnych (załącznik nr  1).

Ponadto w posiedzeniu udział wzięła (lista gości – załącznik nr    2  )  
Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa Publicznego  - p.Katarzyna Łącka - Sutkowska

Proponowany porządek posiedzenia: 
1/ Przyjęcie planu pracy Komisji Porządku Publicznego na 2019 r. 
2/ Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Porządku Publicznego za 2018 r.
3/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

Posiedzenie  otworzył   i  powitał  zebranych  Przewodniczący  Komisji  Porządku
Publicznego  Pan Józef  Gancarz,  po  czym zaproponował  poszerzenie  porządku  obrad 
o przyjęcie sprawozdania Prezydenta Miasta Tarnowa z działalności Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku dla miasta Tarnowa za rok 2018 i rozpatrzenia  go w punkcie 2) (materiał sesyjny
nr 5). Propozycję przyjęto przez aklamację, wobec powyższego porządek obrad przedstawiał
się następująco:
1/ Przyjęcie planu pracy Komisji Porządku Publicznego na 2019 r. 
2/  Przyjęcie  sprawozdania  Prezydenta  Miasta  Tarnowa  z  działalności  Komisji
Bezpieczeństwa i Porządku dla miasta Tarnowa za rok 2018.
3/ Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Porządku Publicznego za 2018 r.
4/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

Porządek został przyjęty przez Komisję  jednomyślnie (9-za). 

Ad.1.
Przyjęcie planu pracy Komisji Porządku Publicznego na 2019 r. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Komisja przyjęła plan pracy na 2019 r. uwzględniający
poniższe propozycje:

1 Lista obecności radnych. 
2 Lista gości. 
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Styczeń 1/ Przyjęcie planu pracy na 2019 r.
2/ Sprawozdanie z działalności Komisji za 2018 r.
3/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

Luty 1/  Dyskusja  na  temat  systemu  monitoringu  jakości
powietrza  w  Tarnowie,  zwiększenie  ilości  punktów
monitorowania jakości powietrza.
2/  Informacja  Komendanta  Miejskiego  PSP  
o  przeprowadzonej  kontroli  bezpieczeństwa  w  tzw.
pokojach  zagadek  (escape  room)  na  terenie  miasta
Tarnowa.  
3/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

WIOŚ, UMT – WOŚ, 
SM,

KM PSP

Marzec 1/ Informacja dotycząca zimowego utrzymania miasta, ze
szczególnym  uwzględnieniem  utrzymania  (odśnieżania)
dróg osiedlowych.
2/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3/  Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

ZDiK

Kwiecień  1/  Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  
w Tarnowie za 2018 r. 
2/ Opiniowanie materiałów sesyjnych,
3/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

KM PSP, KMP, SM

Maj  1/  Oznakowanie  pionowe,  poziome  oraz  progi
zwalniające  na  terenie  miasta  Tarnowa  –  porównanie  
z  rokiem  ubiegłym.   Aktualna    sytuacja  związana  
z prowadzonymi pracami drogowymi.  
2/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

ZDiK, KMP 

Czerwiec 1/  Przygotowanie  Miasta  do  okresu  wakacyjnego  –
zagospodarowanie  czasu  wolnego  dzieci
i  młodzieży.  Omówienie  planowanych  imprez
kulturalnych  i  sportowych  w  okresie  wakacyjnym.
Kwestia  zapewnienia  bezpieczeństwa  dzieciom  
i młodzieży (baseny).
2/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.
2/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

UMT - WKL, WSP, 

Wrzesień 1/  Zapewnienie  bezpieczeństwa  dzieciom  i  młodzieży  
w  drodze  do  szkół,  oznakowania  pionowe  i  poziome  
w rejonach przejść do szkół. 
2/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

KMP, SM, UMT – WED

Październik 1/  Informacja  o  działaniach  podejmowanych  przez
Prezydenta  Miasta  Tarnowa,  których  celem  będzie
powołanie jednostki obrony terytorialnej w Tarnowie. 
2/  Wnioski  do  projektu  budżetu  na  2020  r.  Potrzeby
budżetowe, jakie przedstawili  komendanci oraz miejskie
jednostki  organizacyjne  związane  bezpieczeństwem
publicznym. 
3/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

Prezydent MT, UMT – 
WBP
KMP, KM PSP, SM

Listopad 1/ Informacja na temat ścieżek rowerowych w Tarnowie,
planów  ich  rozwoju,  współpracy  w  tym  zakresie  
z gminami ościennymi.
2/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.

ZDiK, WIM
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3/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.
Grudzień 1/ Dyskusja  nad projektem budżetu na 2020 r.  – ocena

budżetu przedłożonego przez Prezydenta.
2/ Propozycje do planu pracy Komisji na 2020 r. 
3/ Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

Prezydent MT

Ad.2.
Przyjęcie sprawozdania Prezydenta Miasta Tarnowa z prac Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku dla Miasta Tarnowa za 2018 r.

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa Publicznego
Pani Katarzyna Łącka – Sutkowska.

Pana  Józefa  Gancarza interesowała  kwota  dofinansowania,  jaką  otrzymała   od
miasta Komenda Miejska Policji w Tarnowie na przestrzeni 3 ostatnich lat w stosunku do
zgłaszanych  potrzeb?  Pani  Dyrektor nie  dysponowała  wszystkimi  danymi,  dlatego
przekazała informację dotyczącą bieżącego (na 2019 r. w budżecie zapisana jest kwota 96 000
zł) i 2018 roku  (w planie na 2018 r. – zapewnione  było 100 000 zł. We wrześniu 2018 r.
Komendant złożył prośbę o dofinansowanie (w tym też miesiącu są zazwyczaj uruchamiane
także fundusze z budżetu KW KMP). GMT przeznaczyła kwotę 156 000 zł (dofinansowanie
do  zakupu  samochodów).  Łącznie  w  2018  r.  KMP  w  Tarnowie  otrzymała  256 000  zł.
Pozostała  kwota  (100 000 zł)  przeznaczona  została  na  remonty  w jednostce,  nagrody dla
policjantów (10 000 zł) i wyposażenie dla Grupy Nieetatowej). 

Z kolei  Pan Piotr Sak,  nawiązując do zawartych w sprawozdaniu uwag i  sugestii
zgłoszonych m.in. przez Zastępcę Komendanta Miejskiego Policji w Tarnowie, związanych 
z  wykonywaniem obowiązków w zakresie  ustawy o  wychowaniu  w  trzeźwości  (problem
braku izby wytrzeźwień w Tarnowie, niewystarczająca ilość miejsc w POnON i konieczność
przewożenia  osób nietrzeźwych  do Pomieszczeń  dla  Osób Zatrzymanych  w Komisariacie
Tarnów – Centrum), zasugerował rozważenie możliwości powrotu do poprzednich, bardziej
efektywnych rozwiązań (reaktywowanie izby wytrzeźwień).

Komisja jednomyślnie poparła powyższy postulat. 

Ad.3.
Przyjęcie sprawdzania z prac Komisji Porządku Publicznego za 2018 r. 

Komisja przyjęła jednomyślnie sprawozdanie z działalności za 2018 r. (załącznik nr
3).

Ad.4. 
Sprawy bieżące  i wolne wnioski.

 W dalszej części Komisja zwróciła się na wniosek:

3 Sprawozdanie z prac KPP za 2018 r. 
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- radnego Tadeusza Żaka – z prośbą  o dokończenie remontu ul. Chłopskiej  (asfalt i chodnik);
- radnego Piotra Górnikiewicza – o  przegląd i naprawę progów zwalniających usytuowanych
na terenie miasta;
- radnego Ryszarda Pagacza - o informację na temat obecnie prowadzonej wycinki drzew na
odcinku pomiędzy ul. Hodowlaną a ul.  Giełdową (czy jest ona legalna,  czy jest  zgoda na
wycinkę tych drzew, kto ją przeprowadza);
-  radnego  Józefa  Gancarza  -  o  rozważenie  możliwości  zorganizowania  przy  wjeździe  na
autostradę (za rondem) przy ul. Wilczej  - miejsca do legalnego parkowania  (utwardzonego
placu  na  ok.  15  samochodów),  po  wcześniejszym zbadaniu  kwestii  własnościowych tego
terenu. Wniosek ten jest efektem interwencji   mieszkańców, którzy  udając się do pracy np.
do  Krakowa,  Rzeszowa,  pomimo  istniejącego  tam zakazu  postoju  -  pozostawiają   swoje
samochody i  są za to karani mandatami. 

Komisja  zapoznała  się  też  z  pismem  mieszkańca  dotyczącym   jego  problemów
lokalowych (załącznik nr  4).

Na tym – po wyczerpaniu porządku obrad – zakończono posiedzenie. 

Przewodniczący
 Komisji Porządku Publicznego   
 

 Józef Gancarz 
Protokół sporządziła:
Renata Stasik 

4 Pismo mieszkańca dot. problemów lokalowych. 
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